
Zápisnica  z komisie  kultúry,  cestovného  ruchu a regionálnej  politiky  pri 
Mestskom zastupiteľstve v Rožňave dňa 9. apríla 2019

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program:

1. Otvorenie

2. Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta- návrh na doplnenie – 
JUDr. Judita Jakobejová

3. Osobnosť roka 2019 – Ján Kadár – návrh na zmenu – Bc. Lucia Kerekešová

4. Plán kultúrnych podujatí v meste Rožňava v roku 2019 – návrh na doplnenie 
kultúrnych podujatí do termínovníka s požadovanými financiami – Bc. Lucia 
Kerekešová

5. Zámer vydávania Rožňavských novín – Zloženie redakčnej rady v zmysle uznesenia 
MZ v Rožňave č. 25/2019 zo dňa 28.02.2019 – Bc. Lucia Kerekešová

6. Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na obdobie 2018-2019 – Romina Gyüréková

7. Rôzne

8. Diskusia

9. Záver

Romina Gyüréková              Miroslav Demény

tajomník komisie predseda komisie
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k     bodu č. 1 :   Otvorenie

Zasadnutie komisie začal predseda komisie Miroslav Demény. Skonštatoval, že komisia je 
uznášaniaschopná.  Predseda  komisie  oboznámil  prítomných  s návrhom  zmeny  programu 
zasadnutia  komisie,  následne bol program jednohlasne schválený.  Návrh zmeny programu 
zasadnutia Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky:
 Program:

1. Otvorenie

2. Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na obdobie 2018-2019 – Ing Jarmila Jánošíková

3. Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta- návrh na doplnenie – 
JUDr. Judita Jakobejová

4. Osobnosť roka 2019 – Ján Kadár – návrh na zmenu – Bc. Lucia Kerekešová

5. Plán kultúrnych podujatí v meste Rožňava v roku 2019 – návrh na doplnenie 
kultúrnych podujatí do termínovníka s požadovanými financiami – Bc. Lucia 
Kerekešová

6. Zámer vydávania Rožňavských novín – Zloženie redakčnej rady v zmysle uznesenia 
MZ v Rožňave č. 25/2019 zo dňa 28.02.2019 – Bc. Lucia Kerekešová

7. Prerozdelenie  finančných  prostriedkov  z rozpočtu  mesta  Rožňava  v  roku  2019  pre 
športové kluby, kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia 
pri školách  - Erika Švedová

8. Rôzne

9. Diskusia

10. Záver

k bodu č.2:  Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na obdobie 2018-2019

Ing. Jarmila Jánošíková – prezentovala predložený materiál

Akčný plán rozvoja mesta Rožňava tvorí prílohu č. 2 Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 
2020  (2022).  Ide  o  krátkodobý  rozvojový  dokument,  spracovaný  v  súlade  s  3  ročným 
programovým rozpočtovaním samosprávy mesta. Je tak nástrojom na riadenie a usmerňovanie 
plnenia cieľov a opatrení platného Programu rozvoja mesta Rožňava (PRM) na roky 2015 – 
2020 (2022).

Akčný  plán  podlieha  procesom  monitoringu  a aktualizácie  podľa  navrhovaného 
implementačného mechanizmu stratégie a celého rozvojového dokumentu.
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Monitoring jeho plnenia za prvé trojročné obdobie (2015 – 2017) bol spracovaný a predložený 
na schválenie mestskému zastupiteľstvu v apríli 2018.

V predkladanom materiály je spracovaný Akčný plán rozvoja mesta Rožňava ako krátkodobý 
rozvojový dokument mesta na roky 2018 – 2019. 

Návrh Bc. Anežky Kleinovej: uchádzať sa o finančné prostriedky z Audiovizuálneho fondu 
na premietaciu techniku v OKC

Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 01/04/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Akčný plán rozvoja mesta Rožňava na obdobie 2018-2019 podľa predloženého návrhu.

k     bodu č.3:   Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta- návrh na 
doplnenie 

Miroslav Demény – prezentoval predložený materiál, keďže JUDr. Judita Jakobejová nebola 
prítomná 

Na zasadnutí  MZ v Rožňave dňa 28.3.2019 bolo schválené doplnenie časti  II.,  § 4 ods. 3 
Poriadku odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta ohľadom schválenia odmeny 
poslancovi  MZ aj  v priebehu  kalendárneho  roka  a to  aj  na  návrh  poslanca  MZ,  ktoré  je 
zapracované do predkladaného materiálu.

Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 02/04/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta.

k     bodu č.4 :   Osobnosť roka 2019 – Ján Kadár – návrh na zmenu

Bc. Lucia Kerekešová – prezentovala predložený materiál
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  Dňa  12.3.2019 bol na rokovaní Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 
predložený návrh na osobnosť roka 2019 – Ján Kadár.

Predložený materiál prezentoval predseda komisie p. M. Demény. 

Po  diskusii  bol  materiál  stiahnutý  na  dopracovanie  a doplnenie  na  základe  pripomienok 
diskutujúcich  (doplnenie  materiálu,  zoznam  významných  osobností  mesta  Rožňava  do 
ďalšieho roka).

      Odbor školstva, kultúry, mládeže a športu  odporúča tento materiál stiahnuť z komisie a  
nenavrhnúť  žiadnu  osobnosť  na  aktuálny  rok  2019,  z dôvodu:  kým  materiál  prejde 
príslušnými komisiami a následne MZ podujatia by bolo aktuálne realizovať  až v júni 2019 
čo by bolo už pol  roka  v časovom sklze.  Taktiež  je  potrebné na organizovanie  spojené s 
podujatím navýšiť rozpočet kultúry. Transparentné by bolo osloviť s návrhom na osobnosť 
roka aj iné  inštitúcie, organizácie a občianske združenia ako napríklad Maticu Slovenskú, OZ 
pre partnerské mestá Rožňava, Klub priateľov starej Rožňavy, Banícke múzeum, Gemerskú 
knižnicu ..... Preto odporúčame  skompletizovať materiál do septembrovej komisie s návrhom 
osobnosti roka a návrhom na rozpočet pre podujatia spojené z osobnosťou roka na rok 2020, 
a po schválení osobnosti už v decembri rozplánovať podujatia na rok.

Návrh Mgr. Matúš Bischof: pomenovať ulicu po Jánovi Kadárovi

Komisia sa dohodla na nasledovných termínoch:

30.06.2019- vyzvať organizácie k návrhu významnej osobnosti

31.08.2019- vyhodnotenie predložených návrhov

10.09.2019- predložiť materiál do komisie

Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie č. 03/04/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave vypustiť 
tento rok  významnú osobnosť s návrhom pomenovania ulice po Jánovi Kadárovi.

k     bodu  č.5:   Plán  kultúrnych  podujatí  v meste  Rožňava  v roku  2019  –  návrh  na 
doplnenie kultúrnych podujatí do termínovníka s požadovanými financiami

Bc. Lucia Kerekešová – prezentovala predložený materiál
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Dňa  12.3.2019 bol na rokovaní Komisie kultúry,  cestovného ruchu a regionálnej  politiky 
predložený materiál Plán kultúrnych podujatí v meste Rožňava na rok 2019.

Po  diskusii  bol  materiál  stiahnutý  na  dopracovanie  a doplnenie  na  základe  pripomienok 
diskutujúcich  (  skompletizovať  materiál,  návrhy,  harmonogram  s financiami,  plánovaný 
rozpočet).

V tabuľke  Harmonogram podujatí  s financiami  2018/2019  sú  pri  konkrétnych  podujatiach 
uvedené roky. Sumy za rok 2019 sú aktuálne. Za rok 2018 sú sumy čerpané z minulého roku 
pretože tieto podujatia ešte neboli zrealizované v roku 2019.

Bc. Lucia Kerekešová informovala :
Na základe návrhu p. Mgr. Drengubiaka  v rámci  podujatia  Vatra slobody 2019, ktorý dal 
návrh na oslovenie  do programu rekonštrukciu historických bojov: požadovaný honorár- 1 
300,00  Eur /30 min.
Tento rok v rozpočte mesta nie sú financie na toto podujatie, je možné ich osloviť v budúcom 
roku.

Návrh Jána Szőllősa: stanoviť podujatia, ktoré budú pevné (stabilné) a pohyblivé (sezónne, 
jednorázové)
Návrh Mgr. Matúša Bischofa: 
- rozviazanie spolupráce s OZ SZPB (Slovenský zväz protifašistických bojovníkov)
- deformácia historických faktov, p. Bischof má odborné výhrady
- pripraví materiál do najbližšej komisie 
Návrh Petra Katrenicsa: Dni mesta a Rožňavský jarmok – dohodnúť dátum do ďalšieho roka 
(2. septembrový víkend)
Vianočné trhy- dizajn-manuál osvetlenia mesta
- spojiť podujatia Vatra slobody a kladenie vencov v termíne 7.05.2020
- obnovenie vlajkovej výzdoby

Návrh členov komisie:

Veľkonočné trhy

- návrh na zapojenie cirkvi na spoluprácu pri podujatí Veľkonočné trhy 2020 

Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Uznesenie  č.  04/04/2019  – komisia  berie  na  vedomie  predložený  materiál,  materiál  bude 
doplnený p. Mgr. Matúšom Bischofom a na najbližšom zasadnutí komisie predložený.

k     bodu č.6:     Zámer vydávania Rožňavských novín – Zloženie redakčnej rady v zmysle 
uznesenia MZ v Rožňave č. 25/2019 zo dňa 28.02.2019
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Bc. Lucia Kerekešová – prezentovala predložený materiál

Na  základe  myšlienky  a návrhu  vydávania  periodika  Rožňavské  noviny,  Mestské 
zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 28.3.2019 schválilo uznesením č. 25/2019 doplnenie 
pracovnej  náplne Komisie  kultúry,  cestovného ruchu a regionálnej  politiky bodom 23 kde 
určuje, že sa táto komisia bude zaoberať zložením a fungovaním redakčnej rady ako dočasnej 
komisie  MZ  v Rožňave.  Kreovanie  redakčnej  rady  by  malo  byť  prvým  krokom  zámeru 
vydávania  Rožňavských  novín.  Na  priblíženie  predkladáme  Návrh  koncepcie  mestských 
novín a organizačné podmienky z roku 2008, ktoré boli v archíve mesta. V tomto období bolo 
vydávaných 7 400 výtlačkov  a náklady činili v celkovej výške  30 386 €. 
V ďalšom kroku by redakčná rada v spolupráci s komisiou mala vypracovať celú koncepciu 
novín  s dopadmi  na  financie  mesta  a prípadné  personálne  dopady.  Nakoľko  v súčasnosti 
nemáme v rozpočte finančné prostriedky, je potrebné vyčísliť náklady spojené z vydávaním 
novín a zahrnúť do rozpočtu mesta na rok 2020, prípadne dať návrh na zmenu tohtoročného 
rozpočtu.

Štefan Barczi informoval o plánoch a víziách v rámci tohto bodu:

-vízia  je  rozčlenenie  novín  na  rubriky  a to  samospráva,  šport,  kultúra,  inzercia,  reklama, 
novinky, grafika, MZ, Actores program

- cieľová skupina: starší obyvatelia

- 1 redaktor, pod záštitou RVTV

- počet výtlačkov 6 000 ks , vydávanie  Rožňavských novín 4 x ročne, rozsah strán cca 16

- digitálna podoba 

- plán vydávať noviny dvojjazyčne (v slovenskom a maďarskom jazyku)

Návrh Mgr. Matúša Bischofa: 

- spravovanie aj na sociálnych sieťach, oživenie fb stránky

Návrh p. Petra Katrenicsa: 

- vydávanie Rožňavských novín mesačne a nie 4 x ročne

- vykreovanie redakčnej rady

 

Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0
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Uznesenie č. 05/04/2019 – komisia berie na vedomie predložený materiál Zámer vydávania 
Rožňavských novín – Zloženie redakčnej rady.

k bodu č.7:   Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 
2019 pre športové kluby, kultúrne, mládežnícke,  spoločenské a sociálne organizácie a 
združenia pri školách  

Erika Švedová – prezentovala predložený materiál

Mesto Rožňava v rámci  svojich možností  každoročne poskytuje športovým klubom 
a spoločenským organizáciám z rozpočtu mesta Rožňava na rozvoj športu a kultúry finančnú 
dotáciu schválenú mestským zastupiteľstvom. Na rok 2019 MZ uznesením č. 69/2019 zo dňa 
28.3.2019 schválilo  finančnú čiastku  vo výške   80  tis.  €.  V zmysle  VZN o podmienkach 
poskytovania  dotácie  z rozpočtu  mesta  Rožňava  je  vyčlenená   5% rezerva  zo  schválenej 
sumy, ktorá činí v tomto prípade 4 000 €. Klubom a organizáciám ostáva na prerozdelenie 76 
000  €. Podľa  VZN  5/2017  –z  01  o podmienkach  poskytovania  dotácií  z rozpočtu  mesta 
Rožňava  došlé  žiadosti  o poskytnutie  dotácie  prerokováva  a finančné  prostriedky 
prerozdeľuje  Komisia  športu  pri  MZ  v Rožňave  a Komisia  kultúry,  cestovného  ruchu 
a regionálnej politiky pri MZ v Rožňave, ktoré uznesením svoje stanoviská odporúčajú na 
schválenie mestskému zastupiteľstvu.  

Návrh p. primátora mesta Michala Domika: 
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Hlasovanie:
Za: 6 (M. Demény, M. Bischof, V. Icsová, A. Kleinová, P. Katrenics, J. Szőllős)
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Uznesenie č. 06/04/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2019 pre športové 
kluby, kultúrne, mládežnícke, spoločenské a sociálne organizácie a združenia pri školách.  

k bodu č.8:  Rôzne

Poslanec  Mgr.  Michal  Drengubiak  navrhol  zmenu  otváracích  hodín  v mestskom  divadle 
Actores  a to  v čase  do  17:00  aspoň  jeden  deň  v týždni,  ďalej  navrhol  ako  poďakovanie 
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účinkujúcim odovzdanie kvetín  po predstavení.  Peter Katrenics navrhol výzdobu pešej zóny 
v období  Vianoc,  organizovanie  napr.  zabíjačky,  prezentovaním  hudby,  stánkami  , 
programom na každý týždeň ako jednu z možností prilákať ľudí do mesta.

k bodu č.9:  Diskusia

Výzdoba námestia v rámci Veľkej noci sa nestretla s pozitívnou odozvou u niektorých členov 
komisie. Uprednostnili by viac návrhov a možnosť vyjadriť sa k danému podujatiu v rámci 
ich kompetencií. 
Návrh p. Mgr. Michala Drengubiaka: odporúča do MZ aby výzdoba mesta pri rôznych 
príležitostiach bola prejednávaná aj v Komisii kultúry, cestovného ruchu a regionálnej 
politiky.

k bodu č.11:  Záver

Predseda komisie na záver poďakoval členom komisie a všetkým prítomným.  

      

       

Miroslav Demény

predseda komisie
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